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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Nena Ružić (KLGB nositelj: Donald Blašković) je na 
2. redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. srpnja 2025. godine postavila 
vijećničko pitanje: 
 
„U razgovoru s korisnicima smještaja u Samačkom hotelu utvrđeno je da na dva kata boravi 

30-tak korisnika, odnosno 15-tak korisnika po katu. Na svakom katu samo u ženskom toaletu 

se nalazi tuš što znači da svih 15 korisnika (zajedno muškaraca i žena) koristi samo jedan tuš 

pri čemu nitko od drugih korisnika istovremeno ne može koristi toalet s obzirom da se toalet i 

tuš nalaze unutar iste prostorije. Molim da se pronađe rješenje da se fizički odvoji toalet od 

tuša te omogući korištenje tople vode s obzirom da se korisnici žale da je izostanak tople vode 

učestali problem. Također judo klub "Ipon" koji koristi poslovni prostor unutar Samačkog hotela 

žali se na prokišnjavanje krova, a koji problem nije riješen posljednjih 10-tak godina iako se 

više puta ukazivalo Gradu na navedenu problematiku. Ukoliko Grad nije u mogućnosti žurno 

riješiti navedeni problem, postoji li mogućnost da se navedeni prostor prenamjeni u sportski 

objekt kojim će tada upravljati Labin 2000 d.o.o.?“  

 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Donald Blašković: 
 
„Što se tiče prvog pitanja, stanja u Samačkom hotelu, napravit ćemo uvid na licu mjesta, utvrdit 
ćemo činjenično stanje sanitarnih čvorova i ostalih prostorija na drugom i trećem katu našeg 
Samačkog hotela. Zajedno sa korisnicima nužnog smještaja ćemo odrediti prioritete za 
sanaciju u budućem periodu. Što se tiče stanja krova iznad poslovnog prostora koji koristi 
sportski klub Ipon također ćemo napraviti troškovnik za sanaciju navedenog krova i kad 
budemo dobili konkretne troškove ćemo nastojati sanirati krov u narednom periodu, ja se 
nadam u proračunu za iduću godinu.“  
 
 
 S poštovanjem, 

 

                                                                                                             PROČELNICA 
 
                                                                                                          Loreta Blašković, v.r. 


